

# 中国产学研合作促进会标准公告

China Industry-University-Research Institute Collaboration Association

Announcement for Standards

2022 年 第 41 号 (总第 127 号)

No. 41 2022 (NO. 127 in total)

中国产学研合作促进会批准《电动摩托车用户工况能量消耗率和续驶里程试验方法》(T/CAB 0209-2022)、《智能家电故障诊断智能维护设计指南》(T/CAB 0210-2022)和《电子电器风险评估指南 低环境温度空气源热泵(冷水)机组》(T/CAB 0211-2022)团体标准,现予以公告。

The China Industry-University-Research Institute Collaboration Association has published T/CAB 0209-2022 for Test Method of Energy Consumption and Range for Electric Motorcycle During A User's Driving Cycle, T/CAB 0210-2022 for Guidelines for Intelligent Maintenance Design of Smart Home Appliances Fault Diagnostics, and T/CAB 0211-2022 for Risk Assessment Guideline for Electronics and Electrical Appliances-Low Ambient Temperature Air Source Heat Pump (Water Chilling) Packages.

中国产学研合作促进会

China Industry-University-Research Institute

Collaboration Association

2022年12月29日

